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Informatie over de samenwerking met de gemeente Delft 
 
Het bestuur heeft met portefeuillehouder en afdeling Erfgoed gesproken om elkaars activiteiten te 
versterken. Het is goed te merken dat de wil er daar is. De gemeente zou graag de data van Achter de Gevels 
archiveren. Daar is het contact met de commissie voor gelegd. Er is inmiddels een regelmatig overleg van de 
Commissie Behoud Stadsschoon met de gemeente. Belangrijk om op die manier effectief het stadsschoon te 
bewaken en ontwikkelen. 
De Oudheidkundige Werkgemeenschap Delft heeft inmiddels haar relatie met de gemeente hersteld wat ook 
op dat vlak weer succes te behalen is. 
 
Vanuit het bestuur zijn een aantal nieuwe afspraken gemaakt.  
Daarbij heeft het bestuur drie prioriteiten gesteld.  

- De gemeente draagt graag bij aan ons Lustrum in 2025. Hoe werken we nog nader uit. 
- De ambitie die we als bestuur hebben de gehele stad en met name meer mensen, met verschillende 

achtergronden en jongeren, te bereiken wordt ondersteund door de activiteiten van de gemeente. 
- Waar we als bestuur denken over een nieuwe Canon/boek over Delft wil de gemeente ook bijdragen. 

 
Er liggen verder mogelijkheden middels sociale media een groter bereik te verkrijgen door de samenwerking. 
De gemeente start projecten om de “oral history” waar dat nog kan op te halen in het Schiehaven gebied en 
mogelijk met een “Ancestersproject” met WijWest. De gemeente draagt graag bij aan de lezingen die we 
organiseren. Uiteraard spreken we ook met de gemeente over betaalbare geschikte ruimtes die nodig zijn 
voor de verschillende activiteiten van de vereniging. Daar is nog veel winst te behalen. Verder zijn we in 
gesprek of de Delftpas ook bruikbaar gemaakt kan worden voor het lidmaatschap van onze vereniging. 
Binnen de vereniging leven vele ideeën voor de ontwikkeling van een digitale kaart waar alle informatie over 
onze geschiedenis bereikbaar in kunnen worden. De gemeente werkt heeft ook wel die ambitie en wil 
daartoe eind van dit jaar haar prioriteiten scherp hebben. Bekeken wordt hoe samenwerking daarbij een 
meeropbrengst kan hebben.  
 


